
 
 

 

Protokoll styremøte Våg Fotballklubb 

Sted: Klubbhuset Karuss 

Møte nr. 2-2025 

Dato: 13.2.2025 

Kl.: 19:30 

 

Til stede: 

Even Øgrey Brandsdal (EØB), Marius Linge (ML), Geir Åge Nomeland (GÅN), Joachim Nygaard (JN) og 

Helene Heggheim (HH) 

Forfall: Vidar Borgen (VB) og Christine Helland Berhus (CHB)  

 

I tillegg møtte Valgkomiteen ved Kjetil Abrahamsen og Frank Kirkeng på sak 1. 

Daglig leder Kathrine Stava møtte på sak 1-2.  

 

 

Agenda: 
 

1. Gjennomgang med Valgkomiteen 

Valgkomiteen redegjorde for arbeidet de har gjort med å finne nye kandidater.  

Det er foreløpig ingen av kandidatene som har blitt foreslått som har vært interessert i å gjøre en 

innsats i styret.  

Valgkomiteen jobber videre med å finne aktuelle kandidater. De oppretter en post i sosiale medier hvor 

de oppfordrer kandidater til å stille. 

 

2. Status fra daglig leder 

- Utstyrsavtalen – fortsatt en del uavklart med Sport 1 Vågsbygd vedr trykk. Det jobbes på spreng 

for å sørge for at seniorlaget har draktene klare til seriestart. 

- FFO – Ingen endringer på medlemsantall. Rolf Daniel Vikstøl jobber opp mot det offentlige for å få 

like vilkår som privat skolefritidsordning. 

- Akademiet – Fortsatt mange deltakere, og veldig populært. Noen ledige plasser pr dags dato. 

- Det arrangeres ekstra fotballskole i vinterferien, allerede 23 påmeldte første dagen. 

- Lydanlegg – jobbes med flere tilbud. Satser på å ha det på plass før seriestart.  

- Optimera har sagt seg villig til å sponse materiell til nye innbytterbenker/buer på Vågsbugd 

Idrettsplass. Vi har i tillegg fått et tilbud fra en snekker for å oppføre buene.  

- Toalettene i klubbhuset blir pusset opp i vinterferien, blir dekket av midlene vi har fått i fellesskap 

med Allianseidrettslaget.  

- Heisen i klubbhuset er nå i orden. 

- Stava har møte med kommunen i morgen, fredag, vedr. tiltak som må til på Karuss før oppstart for 

seniorlaget i Norsk Tipping-ligaen.  

 

 

3. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 

Protokoll fra møte 14. januar ble godkjent. 

 

 



4. Søskenrabatt på Akademiet 

Det er kommet forslag fra medlemmer om at det bør være søskenmoderasjon på Akademiet.  

Styret mener det støtter opp om klubbens visjon om å inkludere flest mulig i idrettslaget. Vi følger 

søskenmoderasjonssatsene til IFO-ordningen, og gir 20 % rabatt til barn nr. 2. 

 

 
5. Regnskap 2024 

Regnskapet er oversendt revisor for sin gjennomgang. Før revisors gjennomgang vier resultatet et 
overskudd som samsvarer med budsjettet for 2024.  
 
 

6. Årsmøte 2025 
Det er foreløpig ikke meldt inn noen saker til Årsmøte 2025. Vi legger ut en ny post i sosiale medier og 
på nettside, og minner om årsmøte, samt oppfordrer interesserte til å melde seg som styremedlem-
mer.  
 
 


